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Odborná skupina specializovaných archivů v roce 2011 uskutečnila zvláštní jednání valné 

hromady a výboru. To navázalo na volbu nového výboru dne 15. listopadu 2010 (členové kol. 

Běličová – ANM, Bílek – MÚA AV ČR, Hekrdlová – ANK, Kunert – AČNB, Lachman – 

NFA, Vácha – ANTM, Šmerha – AČVÚT) a při obsažném jednání v prostorách badatelny 

Archivu Národního muzea v Praze dne 10. února 2011 byl schválen novelizovaný 

Organizační a jednací řád odborné skupiny specializovaných archivů při ČAS (nahrazuje 

dokument z 29. září 2003) a jeho předání výboru ČAS v řádném termínu. Dále jsme 

poděkovali odstupující předsedkyni kol. Běličové za její činnost ve funkci a zvolili kol. 

Lachmana za předsedu odborné skupiny specializovaných archivů ČAS a kol. Bílka potvrdili 

ve funkci jednatele. Odstupující předsedkyně kol. Běličová byla pověřena seznámit s těmito 

skutečnostmi a též se Zprávou o činnosti sekce (odborné skupiny) za rok 2010 (viz Ročenka 

ČAS 2010) valnou hromadu České archivní společnosti. 

Další spolupráce se v uplynulém roce zaměřila na profesní diskusi a zveřejnění dokumentu 

vypracovaného kol. Váchou "Specializované archivy a jejich zkušenosti se stávající archivní 

legislativou – Výsledky ankety provedené v květnu 2010" (Práce z dějin Akademie věd 2011, 

č. 1, s. 121–130). Pracovníci některých specializovaných archivů se účastnili jednání 

pracovních skupin při odboru archivní správy a spisové služby MV ČR. Užší spolupráci 

vyvíjejí vysokoškolské archivy. 

Dne 21. listopadu 2011 se uskutečnila návštěva Národního filmového archivu v Praze. 

Zájem o exkurzi překročil kapacitní možnosti. Kol. Lachmanovi a jeho spolupracovníkům 

děkujeme za přijetí, prohlídku pracovišť a zasvěcený výklad v odděleních filmových 

historiků, technickém a písemných archiválií spojenou s projekcí dokumentárních filmů v 

archivním kině. Po prohlídce následovalo tradiční setkání a diskuse nad děním v oboru, 

zejména o přípravě generální inventury. Dále jsme vyslechli informaci o postupu prací na 

encyklopedii archivů. 

Sekce nemá vlastní rozpočet a neprováděla žádné finanční transakce, proto ve výroční 

zprávě není obsažena zpráva o hospodaření. 
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